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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2021-03-10, kl.10:00-12:00 
Plats: Skype 
 
Närvarande: 
Marie Schmid, sektorchef 
Sofia Johansson, Sveriges arbetsterapeuter 
Teresia Karlsson, Kommunal 
Kent Möller, Vision 
Maria Gustavsson, Vårdförbundet 
 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 
Frånvarande: 
Angelica Dahl, Kommunal 
 
Justerare: Sofia Johansson 
      
Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
Prognosen hamnar på ca +900. ALLA har gjort sitt yttersta för att bidra till detta resultat. 
Åtgärdsprogrammet för besparingar är därmed avslutat. 
Årsredovisning 2020 och internkontroll presenterades. 
 
Verksamhet 
Just nu är det platsbrist inom särskilt boende, men det har inte varit något problem tidigare. Fel siffror när 
det gäller antal platser figurerar i sociala medier/press. 
Enhetsbudgetarna är klara tidigt så EC har lättare att planera verksamheten. 
Ramen för 2021 är 3 mkr lägre. Vi har ett boende mindre, men istället en del förstärkning på andra 
områden så hela summan som Ringgården kostat tidigare är inte ett plus nu. 
Kommunal: Lite funderingar om schemplanerartjänstens roll. Ska funktionen vara inblandad i enheternas 
schemaplanering/underscheman? 
MS: I och med heltid som norm behövs ett samlat grepp kring bemanningsplanering där EC och 
planeraren samarbetar för bästa planering. Hemtjänstens schemaplanering har varit mycket framgångsrik 
så den är ledstjärnan i arbetet även inom SF och ÄO. 
SA: Det är viktigt att följa upp nya saker efter en tid. 
MS: Det stämmer. Det är en akilleshäl då det ofta hinner dyka upp nya akuta arbetsuppgifter och 
uppföljning blir lidande. 



Rutinen för heltid som norm presenteras och samtliga tycker att den ser bra ut. Den skickas därmed ut för 
ibruktagande. 
Kommunal: Det är viktigt att det finns en tydlighet i vilken chef man ska löneförhandla med om man 
arbetar på olika enheter. 
Kan man lägga schema på olika enheter om man har tjänstgöring på flera enheter? MS tar med frågan. 
 
Personal 
EC ÄO, 36 sökande, valde ut 5 sökande, 2 hoppade av pga studier/annat arbete samt att vi tackade nej till 
en av de tre återstående. Dessa har intervjuats, de har gjort tester. Under nästa vecka har det kallats till 
fysiska möten med fackliga representanter. 
Diskussion om hållbarhet i chefstjänster inom SO. Det är hög belastning inom en del områden. Här har 
politiken varit delaktig. 
Information MBL Vi behöver förstärka inom IFO samt övergripande socialchefen. Organisationen har 
behov av ännu en chefstjänst som kan avlasta IFO samt centralt. Bland annat behöver man titta på 
biståndshandläggningen och samverkan. Viktigt att alla känner att de kan få stöd av en chef. 
SJ: Det känns bra och nödvändigt. Vision: positivt 
 
Arbetsmiljö 
Kommunal: Gusums äldreboende. Kommunal har besökt boendet efter önskemål från personalen. Man 
tog en del av personalutrymmet till boenderum. Personal hade uppfattningen att det var tillfälligt, men nu 
fått till sig att det ej ska återgå till personalutrymme. Vikväggar har satts upp i ena köket där två skrivbord 
satt in. Hur säkerställs sekretessen? Personal har föreslagit att dela rum med ssk. 
MS: Det måste till ett arbetsgrupp/samverkansmöte med berörda parter. EC får i uppdrag att hitta en 
lösning.  
 
Övriga frågor  
Vision: Medarbetarenkäten? Finns det ngn tidplan för arbetet? 
MS: Utskottet, EC ska ta upp den och göra handlingsplan på APT. Det är brådskande att utarbeta en plan. 
Vi skickar ut den övergripande till nästa Fösam. 
 
Hur ska vi få tillbaka vår energi? Det var en fråga från i januari. 
HS har diskuterat en del små åtgärder tex hälsochallange, Korpentävling 
Kommunal: 2-3 extra dagar till semester med vissa regler. 
 
Kommunal: Utbildningsfilm LMO. Man har fått veta att den är för dyr. MS: Vi tar med den frågan till 
gruppen som arbetar med LMO. 
 
 
Nästa möte 210414 kl. 10:00-12:00, Skype  
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